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OBRAZAC NAKNADNE PROCJENE UČINAKA 
PROPISA, za Zakon o izmjenama i dopuni 
Zakona o dobrovoljnom zdravstvenom 
osiguranju
Mislim da je potrebno vratiti jednogodišnji staž nakon 
završetka medicinskog fakulteta. Svaki liječnik sa 
položenim specijalističkim ispitom bi trebao odraditi 
jednu do dvije godine u obiteljskog medicini. Imali bi 
dvostruki pozitivan učinak:1. "novopečeni " liječnici bi 
stekli bogato iskustvo u radu s populacijom uz 
mentorstvo kolega Obiteljske medicine. 2. Riješili bi 
potpuni nedostatak liječnika obiteljske medicine radi 
generacijske smjene. Bolnice su prepune 
specijalizanata - tj budućih subspecijalista koji će vj. 
postati kompetentni u svojoj uskoj specijalizaciji ali 
kompletno insuficijentni za " cijelog čovjeka". 
Specijalizacije kao što su interna i kirurgija ( radi 
svoje sveobuhvatnosti) moraju ponovno biti 
organizirane tako da bazična edukacija iz interne ili 
kirurgije traje 3 godine a uža specijalizacija slijedeće 
3 godine. Ovakvom strategijom bi riješili trenutni 
manjak liječnika obiteljske medicine ( bolnice imaju 
dovoljne resurse subspecijalizanata za 4-5 godina. a 
liječnici bi imali vremena tijekom rada u obitelsjkoj 
spoznati što je medicina i kako ju koristiti za opće 
dobro.

Primljeno na znanje
Primljeno na znanje.
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